
 

 

Datum:  1 april 2019 
 
 

Ons kenmerk: 
 
 

Uw brief van: 
10 maart 2019 

 
Afdeling: 

Ruimtelijke Ontwikkeling 
 

Behandeld door: 
Timo Wagteveld 

 
Doorkiesnummer: 

(0342) 495 486 
 

email: 
t.wagteveld@barneveld.nl 

 
Onderwerp: 

schriftelijke vragen ge-
bruik vouchers 

 

 

 

 

 

 Raadhuisplein 2 
 Postbus 63 
 3770 AB  Barneveld 
Telefoon 14 0342 
Fax (0342) 495 376 
E-mail info@barneveld.nl 
Internet www.barneveld.nl 

Fractie van Burger Initiatief 
De heer S.J. Lasscher 
  
   

 

     Geachte heer Lasscher, 
 
 

  Uw fractie heeft op grond van artikel 42 van de organisatieverordening van de ge-
meenteraad vier vragen gesteld over het gebruik van vouchers voor het VNG-
congres. Hierbij treft u onze beantwoording. 
 
Vraag 1. In hoeverre vindt u het VNG congres een lokaal maatschappelijk gewaar-
deerde activiteit?  
 
Antwoord: Het VNG congres is uiteraard niet te kenschetsen als een lokaal maat-
schappelijk gewaardeerde activiteit, in de zin dat de activiteit voorkomt uit de lokale 
samenleving. In het collegebesluit d.d. 26 februari jl. alsook in de begeleidende 
memo (bijlage) is dit expliciet onderkend. We citeren: “Een kanttekening is dat de 
toekenning van de vouchers aan nieuwe activiteiten dan wel het opnemen van vrije 
ruimte er toe leidt dat niet alle activiteiten meer als strikt lokaal zijn te kenschetsen. 
Het betreft in deze gevallen activiteiten die wel in een maatschappelijke behoefte 
voorzien en geen commercieel oogmerk hebben”.  
Met TEKA is de afspraak gemaakt dat als een evenement niet door kan gaan en de 
organiserende partij het voucher niet afneemt, dan wel het voucher teruggeeft aan 
de gemeente, dat TEKA en gemeente in goed overleg bezien of een alternatieve 
maatschappelijk gewaardeerde partij het voucher kan ontvangen. Zie ook daarvoor 
de begeleidende memo (p.3). Deze afspraak vloeit rechtstreeks voort uit de door 
partijen ondertekende Allonge op de Koopovereenkomst (op 4 oktober 2011 ter 
kennis gesteld van de gemeenteraad). Deze afspraak vormt het kader waarbinnen 
het College ‘vrije ruimte’ heeft opgenomen in de voucherverdeling. De keuze om 
deze vrije ruimte in te zetten voor het VNG Congres laat het College aan TEKA. Het 
College heeft op haar beurt niet verklaard hier bezwaar tegen te hebben, omdat het 
VNG Congres volgens haar valt binnen het afgesproken kader. 
 
Vraag 2. Zijn er op dit moment geen lokale initiatieven die van deze vouchers ge-
bruik zouden kunnen maken anders dan het VNG congres? 
 
Antwoord: Nee, zoals dat ons is gebleken uit contact met TEKA. Ter toelichting 
hierop het volgende. Bij de ingebruikname van de Midden Nederland Hallen in me-
dio 2016, bleek al dat een aantal van de oorspronkelijke partijen met recht op een 
voucher geen interesse meer te hebben (zoals Gouden Ei, 5 vouchers). In 2017 viel 
opnieuw een aantal van de oorspronkelijke partijen uit; in totaal kwamen er 6 nieu-
we maatschappelijk (niet-lokale) activiteiten voor terug. In het najaar van 2018 ble-
ken nog maar 5 van de 14 oorspronkelijke partijen te zijn overgebleven terwijl de 
stichting Kleindierenmarkt minder vouchers dan voorheen nodig bleek te hebben. 
Zie ook de begeleidende memo (p. 2). Het bleek niet mogelijk om op voorhand 
voldoende maatschappelijke activiteiten te vinden om de beschikbare vouchers te 
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kunnen besteden. Het College heeft daarop besloten een ‘vrije ruimte’ van 4 vou-
chers in te voegen, zoals gezegd bestemd voor maatschappelijke partijen (niet 
commercieel), die TEKA zou kunnen benutten op het moment er zich gedurende 
het loopjaar een partij zou melden.  
In dezelfde periode heeft de gemeente een verklaring van de stichting Kleindieren-
markt ontvangen dat deze vrijwillig 4 vouchers afstaat die ter beschikking worden 
gesteld aan het VNG Congres (overigens zijn dit geen 4 maar 2 vouchers).  
 
Zoals gezegd (zie antwoord op vraag 1) voorziet de genoemde Allonge op de 
Koopovereenkomst (uit 2011) alsook in het raadsamendement (uit 2009) in de mo-
gelijkheid om alternatieve maatschappelijk gewaardeerde partijen een voucher te 
verstrekken. Er is toen echter geen rekening gehouden met de omstandigheid dat 
in de loop der tijd zich zoveel partijen zouden terugtrekken. 
 
Vraag 3. Hoe verhoudt de inzet van de vouchers zich tot het uitgetrokken budget 
voor de organisatie van het VNG? 
 
Antwoord: Het hosten van het congresdeel voor de VNG is een zakelijke afspraak 
tussen de VNG en Kruft. Daarvoor zullen beide partijen een overeenkomst  hebben 
gesloten. De gemeente heeft daarbij geen rol gespeeld en dus ook geen budget 
voor uitgetrokken.  

 
Vraag 4. Zijn er, nu de interesse in de voucherregeling terugloopt, mogelijkheden 
om de voucherregeling aan te passen en is dit wenselijk?  
 
Antwoord: De gemeente heeft de stichting Kleindierenmarkt uitgenodigd voor over-
leg over hun toekomstplannen. Afhankelijk van de uitkomst van dit overleg, zal het 
College bezien of en hoe een aanpassing van de voucherregeling wenselijk is. 
Daarbij zal worden meegenomen dat het grootste deel van de oorspronkelijke par-
tijen inmiddels geen gebruik meer wenst te maken van het vouchersysteem. 
 

 

Met vriendelijke groet, 

burgemeester en wethouders, 

 

H.F.B. van Steden dr. J.W.A. van Dijk 

secretaris                          burgemeester 

 
 

 
 
 


